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17965 Wijziging van de Wet inzake de luchtverontreiniging 

' Samenstelling: Mw. Groensmit-Van der 
Kallen (CDA), Buijsert (CDA), Wagemakers 
(CDA), Van der Ploeg (PvdA), voorzitter, Mw. 
Van Kuilenburg-Lodder (PvdA), Ginjaar (VVD), 
Hofman (VVD), Luteijn (VVD), Nuis (D'66), Mw. 
Van Leeuwen (PSP), Umkers (CPN), Barendregt 
(SGP), De Gaay Fortman (PPR), Schuurman 
(RPF) en Van der Jagt (GPV). 

VERSLAG VAN DE VASTE COMMISSIE VOOR RUIMTELIJKE ORDENING 
EN MILIEUBEHEER1 

Vastgesteld 17 september 1985 

De memorie van antwoord gaf de leden van de fractie van het C.D.A. 
aanleiding tot het stellen van de volgende aanvullende vragen. 

Gesteld werd dat de vraag welke bescherming van zeldzame soorten, 
omstandigheden en cultuurgoederen men op het oog heeft moeilijk in zijn 
algemeenheid kan worden beantwoord. Is het, gegeven het feit dat de 
algemene maatregelen van bestuur reeds in voorbereiding zijn, thans 
mogelijk mede te delen welke luchtverontreinigende stoffen men op het 
oog heeft? 

Met betrekking tot de structuur van het internationaal overleg werd 
medegedeeld dat er zowel op lokaal/regionaal niveau als op het niveau van 
de rijksoverheid overlegsituaties zijn met een ad hoc - of meer permanent 
karakter. Welke situaties zijn dit en welke taken worden daar behartigd? 

Medegedeeld werd dat in EG-verband gewerkt wordt aan richtlijnen ter 
beperking van de emissies door verschillende categorieën bronnen. 

Kunnen nadere mededelingen gedaan worden met betrekking tot de 
voortgang van deze voorbereiding? Wordt een bepaald tijdschema nage-
streefd? 

Voorts werd medegedeeld dat uit Frankrijk en het Verenigd Koninkrijk 
geen statistisch vergelijkingsmateriaal op het terrein van de investeringen 
ter bestrijding van luchtverontreiniging beschikbaar is. Waarop is dan de 
stelling gebaseerd dat de investeringen ter bestrijding van luchtverontreini-
ging in beide landen in hun geheel achterblijven bij Nederland? Kan het 
protocol betreffende de reductie van zwavelemissies of grensoverschrijden-
de stromen met ten minste 30% voortvloeiend uit een akkoord tussen een 
twintigtal landen, dat in juli van dit jaar in Helsinki is vastgesteld, aan de 
Kamer worden overgelegd? 

Met betrekking tot de omvang van de toe te kennen schadevergoedingen 
werd opgemerkt dat deze geheel afhankelijk is van de aard van de te 
nemen maatregelen en de daarmee gepasrd gaande kosten zoals die 
voortvloeien uit de te verlenen vergunningen. Waarop zijn de meerjarencij-
fers tot en met 1990 reëel gebaseerd? 
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Vertrouwende, dat de regering bereid is op het vorenstaande vóór de 
openbare beraadslaging schriftelijk te antwoorden, acht de commissie die 
beraadslaging voldoende voorbereid. 

De voorzitter van de commissie, 
Van der Ploeg 

De griffier van de commissie, 
mevr. Dijkstra-Liesveld 

IJ j£h 
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